



FROM: School

TO: ALL RELEVANT PARENTS NOTIFYING THEM OF SCHOOL REOPENING AFTER 10 DAY SHIFT TO DISTANCE LEARNING

من: المدرسة **إلى:** جميع أولياء أمور الطلبة المعنيين لإعلامهم بإعادة فتح المدرسة بعد انتهاء فترة التحول للتعليم عن بعد لمدة 10 أيام

Dear Parent,

We are pleased to inform you that our school Al Ain English Speaking School will soon be completing the 10-day precautionary shift to distance learning and will be ready to welcome students back to the classroom as of Thursday 18^{th} March 2021.

As part of the reopening measures, our staff will be undergoing the routine biweekly COVID-19 testing to ensure they are fit to work in school. Our premises have been thoroughly sanitized and disinfected as per DOH protocols and our safety measures are in place as per ADEK's thorough school reopening guidelines.

For any inquiries, kindly contact [Zaheer Abass Principal of Secondary zabass@aaess.sch.ae or Helen McCauley Principal of Primary hanne@aaess.sch.ae].

We look forward to seeing our students back in school soon.

الموضوع: إعادة فتح مدرسة العين الناطقة بالإنجليزية بعد انتهاء فترة التحوّل للتعليم عن بعد لمدة 10 أيام

عزيزي ولى الأمر،

يسرنا إعلامك بأن مدرسة طفلك العين الناطقة بالإنجليزي] تتحضر لإعادة فتح أبوابها للطلبة ابتداءً من يوم الخميس 18 مارس 2021)، فور انتهاء فترة التحوّل الاحترازي للتعليم عن بعد لمدة 10 أيام.

وضمن الإجراءات الوقائية المتبعة للحفاظ على صحة وسلامة الطلبة والمجتمع المدرسي، نقوم بإجراء فحوصات كوفيد-19 لكافة العاملين في المدرسة بشكل دوري – مرّة كل أسبوعين. كما قمنا بتعقيم المدرسة حسب المعايير المحددة من دائرة الصحة – أبوظبي، واتخذنا كافة إجراءات السلامة المحددة في دليل سياسات إعادة فتح المدارس الصادر عن دائرة التعليم والمعرفة.

في حال كانت لديك أي استفسارات، يمكنكم التواصل مع الأستاذ زاهير عباس – مدير المرحلة الثانوية - عبر بريده الالكتروني zabass@aaess.sch.ae ، والأستاذة هيلين ماكولي – مديرة المرحلة الابتدائية على بريدها الالكتروني: hanne@aaess.sch.ae

نتطلع لاستقبال طلابنا في المدرسة قريباً.

Please note that this is a living document and will be updated as required. Last updated: 2 September 2020